
Referat af bestyrelsesmøde 26. oktober 2010 i Amager Badminton Club. 
 
 
Til stede: Per Munch (PM), Morten Munch (MM), Per Reslow (PR), Søren Rasmussen (SR), 

Thomas Wilken (TW), Mads-Emil Zinckernackel, Peter Andreasen. Peder Thyme. Jan 
Sølyst. Martin Borch (MB). 

 
Referent:  Martin Borch 
 
Afbud:  Jørgen Jensen (JJ),  Martin Hindsbo 
 
 
Økonomi: Ved forrige møde manglede vi 100.000 kr. Dette beløb, helt nøjagtig 113.000 er vi 

blevet beriget med fra kommunen i yderligere tilskud for året 2009. Dette er den 
sædvanlige efterregulering. Vi havde dog afsat kr. 25.000,- til evt. tilbagebetaling i 
vores budget. Desuden får vi 8.000 kr. pr. måned i løntilskud for MH de sidste 4 
måneder af i år.  

 Per og Per tager møde med Helle og arbejdsopgaver samt lønregulering.  
 
Kontoret: Martin H. er et frisk pust til kontorets dagligdag. Han kommer mere og mere ind i 

rutinerne. Vi kigger på, hvilke arbejdsopgaver, vi kan lægge til ham. 
Han har f.eks. gjort et godt stykke arbejde for at få lejet aftenbaner ud.  

 
Sponsorudv: Per og Per taler med Tom Hansen 
 Meyer har fået faktura tilsendt. 
 Søren taler med Rex og Kaas. 
 Tilskud kommer. 
 Søren har sendt materiale til lokalefonden, men mangler svar.  
 
Veteran: Holdene har fået en god start. De fleste kom hjem med sejre. 
 Også i år er der planlagt fredagstræning for 1-2. hold og 3-4. hold. Mere herom 

senere.   
 
Ungdom: Thomas forsøger at finde ud af, hvor meget spillerne ønsker at spille. Taler med dem i 

slutningen af sæsonen. 
 Der er kommet bedre styr på restancelisterne. Peter rykker spillerne. 
 Det er i år ændret, så hver spiller har 500 kr. til rådighed til åbne turneringer. 
 Tidligere træner i ABC, Nicolaj Tønnedsen gæstetræner 7 mandag frem til nytår. 
 Mads P. turneringen er på plads og mangler nu bare at komme i gang. 
 24 spiller og 3 ledere har været på Bornholm til den årlige turnering. 
 Der er klubtøj på vej til ungdomsspillerne. 
 TW forsøger at overtale flere forældre til at deltage med opgaverne, bl.a. til 

ungdomsudvalget. 
 
Motionister: Søndagstræningen har fået mange nye spillere i år. 
 Peder står for træningen, men har været tvunget til at trække sig fra bestyrelsen. 
 Per tager en snak med spillerne på træningen. 
 
senior: Den nye seniortræner, Mads Hallas, har sørget for en god gejst til seniortræningen. 

Giver fra starten masser af motivation. 
 Der er i år kommet 10 nye spillere på træningen. 



  
Evt. Der har været nogle fjolser, som har spillet med sorte såler på flere af banerne. Det har 

givet en masse sorte mærker. 
 Mange begyndere forstår ikke problemet og derfor skal vi alle være med til at påtale 

det på en pæn og sober måde.  
 Der er blevet brugt rigtigt mange bolde på søndagstræningen.  
 
Næste møde:  Tirsdag den 11. januar 2011 kl. 17.00. 


